
 

Zápis ze schůze výboru ČAMB, která se konala 1.5.2023 od 20:00 (google meet) 

Přítomni (V ČAMB): Pavlína Chocholoušová, Petra Michálková, Blanka Žánová, David Matuška, Marek 
Stuchlý 

I. MČR/F U11  a F U12 kluci 
a. podnět Zdeňka Navrátila – návrh odpovědi. M.Stuchlý informoval Výbor o šetření mezi 

účastníky a výsledku hodnocení klubů, které bylo výrazně pozitivní směrem k pořadateli.  
b. diskuze nad skutečnostmi, které nelze pořadatelem ovlivnit – excesy na penzionu u Betty 

(krádeže, drogy) – řeší Policie ČR 
c. Výbor se shodl na tom, že celkové hodnocení a návrhy pro pořádání MČR v roce 2024 bude 

vypracováno až po ukončení všech turnajů 

 

II. Příprava superfinále MINI při příležitosti výročí 100 let Čs. basketbalu 
a. Nutná koordinace s V ČBF 
b. Navázání na první projednávání ze dne 15.2.2023 na Strahově 
c. Předběžně projednán zájem o uspořádání superfinále ve formátu 4:4 se slovenskou 

federací 
 

 

Zapsal: David Matuška 


